

Date : 1/2/2021

Reference : DClear/2021/1

Resolution No. DClear/2021/(1):
Requirement for proposed change of Clearing
Member Name

القرار رقم (1)/2021/DClear : متطلبات التغيير
المقترح لإسم عضو التقاص

Dear Clearing Members,

السادة / أعضاء التقاص المحترمين

If a Clearing Member wants to change its commercial name, please note the following conditions that must be complied with:

في حال رغبة عضو التقاص تغيير اسمه التجاري، فإنه يجب الإلتزام بالشروط التالية:

1. The name change request to Dubai Clear LLC must be accompanied by a No Objection letter from the bank guarantee issuing bank;
2. The No Objection Letter must at the minimum contain the following texts:

1. يجب أن يكون طلب تغيير الإسم الموجه لشركة دبي للمقاصة مصحوباً بخطاب عدم ممانعة من البنك الذي أصدر الضمان البنكي
2. يجب أم يتضمن خطاب عدم الممانعة النصوص التالية كحد أدنى:

To Dubai Clear LLC,

الى شركة دبي للمقاصة

Bank Guarantee No. [insert BG reference here] issued in favour of [insert old name of Clearing Member] (herein referred to as "the existing Bank Guarantee")

رقم الضمان البنكي [يدرج مرجع الضمان البنكي الصادر لصالح [إدراج الإسم القديم لعضو التقاص] (يشار إليه هنا بإسم "الضمان البنكي القائم")

We understand that [insert old name of Clearing Member] intends to change its commercial name. We confirm that the existing Bank Guarantee issued in favor of Dubai Financial Market or Dubai Clear LLC will remain valid until a replacement bank guarantee is issued in the new name of the Clearing Member.

نحن ندرك بأن [إدراج الإسم القديم لعضو المقاصة] يعتزم تغيير اسمه التجاري، وبناءا عليه نؤكد لكم أن الضمان المصرفي الحالي الصادر لصالح سوق دبي المالي أو لصالح شركة دبي للمقاصة ذ.م.م، سيبقى ساري المفعول إلى أن يتم إصدار ضمان بنكي بديل بالإسم الجديد لعضو التقاص.

Yours sincerely,

Signature (Authorized Signatories of Bank
Guarantee Issuing Bank)

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

توقيع (الموقعين المفوضين في بنك الصادر للضمان
البنكي)

فاطمة علي بن قداد
المدير العام
شركة دبي للمقاصة (ذ.م.م)
Fatma Ali Bin Qedad
General Manager
Dubai Clear LLC

هذا المستند إلكتروني، ومعتمد من صاحب الصلاحية والإختصاص وليس بحاجة إلى توقيع.
This document is electronic, certified by the authority and specialist and does not need to be signed.